

INFLUENZA

CZECHOSLOVAKIA (5 May 1990). —¹ Sporadic cases and a local outbreak in a nursing home for the elderly were reported during April. Influenza B was isolated from a schoolchild and from 3 fatal cases in the nursing home.

HONG KONG (7 April 1990). —² The number of laboratory-confirmed cases of influenza A(H3N2) and influenza B continued to increase during March. Influenza A (H3N2) viruses, which predominated, were isolated during a localized outbreak which lasted from 6 to 22 March.

¹ See No 12, 1990, p 90

² See No 8, 1990, p 56

GRIPPE

TCHÉCOSLOVAQUIE (5 mai 1990). —¹ Des cas sporadiques et une flambée locale dans un établissement pour personnes âgées ont été signalés en avril. Le virus grippal B a été isolé d'un écolier, et de 3 personnes décédées dans l'établissement.

HONG KONG (7 avril 1990). —² Le nombre de cas de grippe A(H3N2) et de grippe B confirmés au laboratoire a continué de s'accroître en mars. Les virus grippaux A(H3N2), qui prédominaient, ont été isolés au cours d'une flambée localisée qui s'est produite du 6 au 22 mars.

¹ Voir N° 12, 1990, p. 90.

² Voir N° 8, 1990, p. 56